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HØRBY, 10. OKT. 2016 
 

Fremmødte: Søren Møller Andersen (SMA), John Lygaard (JL), Bo Nielsen (BN), Jan Schunck 
(JS), Mogens Hansen (MH), Ivan Jepsen (IJ), Kjeld Truedson (KT), Frank Kruel (FK) samt 
havnefoged Jan Heigren (JH) 
 
 
 
 

 
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

MANDAG DEN 10. OKTOBER 2016. 
 

 
 
 

1. ORIENTERING OM HAVNEN v. Jan Heigren.  
a. Asfaltreparation. JH orienterede om påtænkt reparation af asfalt på vejen 

udfor toiletbygning. Ansøgningen er blevet behandlet og afslået af kommunen. 
b. Uddybning af havnen. Holbæk kommune er i færd med at indhente tilbud for 

alle havne. Når dette er færdigbehandlet, koordineres dagen for uddybningen 
med Holbæk Havn. Det forventes iværksat i løbet af efteråret 2016.  

c. Bropladserne. Alle indhaler- og fortøjningsliner skal fjernes fra bådpladserne 
når bådene tages op grundet pladskrav ifm. uddybningen. 
 

2.   ELBÅDE OG SHELTERE. 
a. SMA orienterede om et tiltag vedrørende bl.a. udlejning af elbåde i fjorden. I 

forbindelse med dette overvejes det at etablere overnatningssheltere 3-4 steder 
i inderfjorden. SMA er blevet spurgt, om Hørby i givet fald ville stille plads til 
rådighed til en shelter som evnt. placeres i det lave vand nord for jollebroen. 
Bestyrelsen er positiv overfor idéerne og afventer yderligere information og 
planer. 
 

3. AKTIONER FRA SIDSTE MØDE. 
a. Velkomstfolder. JL og JH udarbejder udkast til ny folder og fremlægger denne 

inden GF 2017 
b. Landplads. Oprydning og planer derom pågår. 
c. Røde/grønne skilte. Når bådene er på land. 
d. Kuverter. Er tilvejebragt. 

 
4. NYE BÅDE TIL UNGDOMSAFDELING. U-afd ønsker, at der indkøbes en ny 

optimistjolle. FK oplyste, U-afd på sigt vil have behov for andre bådtyper, dvs lidt større 
og hurtigere, end optimistjollerne for at kunne imødekomme ønsker fra de 13-17 årige 
juniorer. Bestyrelsen er meget positiv overfor ideen og FK vil sammen med formanden 
for U-afd udarbejde et forslag til indkøb af diverse både til afdelingen. Når forslaget 
foreligger, skal finansiering og eventuelle tilskudsmuligheder undersøges. 
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5. BÅDOPTAGNING. Morgenmad og frokost arrangeres som sædvanligt.  

 
6. TAKSTER FOR BEBOELSE AF BÅDE I VINTERSÆSONEN. På baggrund af at et 

medlem har udtrykt ønske om at bebo sin båd i vintersæsonen, drøftedes det om der 
skal fastsættes generelle takster for hel- og halvårsbeboelse af bådene. Grundet de 
meget få aktuelle ønsker derom, blev det vedtaget, at bestyrelsen ikke vil fastsætte 
generelle takster for beboelse. Med baggrund i den aktuelle ansøgning blev det 
vedtaget, at det skal koste 500kr/md at bebo en båd i vinterhalvåret. Ansøger får nøgle 
til det ene toilet/bad og skal selv stå for renholdelse af baderummet. Bimåler skal 
sættes på båden ved ansøgerens foranstaltning. JH kontrollerer det videre forløb. 

 
7. EVENTUELT. 

 
a. JS foreslog indkøb af bagagevogne fra Bogense Yacht Service som afløsning af 

de nuværende trillebøre. JS indhenter tilbud på to vogne og fremlægger dette på 
næste bestyrelsesmøde 

b. JL informerede om problemer vedr. indhentning af tilbud på forsikring. 
Tilsyneladende er det nu ved at falde på plads og umiddelbart ser det ud til, at 
klubben kan spare ca. halvdelen af de nuværende forsikringsudgifter ved en 
nytegning gennem Dansk Sejlunion. 

c. Jura- og forsikringskursus for bestyrelsesmedlemmer. SMA deltager. 
d. FLIDs efterårsseminar for havnefoged og bestyrelsesmedlemmer den 23. 

November ser meget relevant ud. Det blev besluttet at havnefoged og alle 
bestyrelsesmedlemmer der kan deltage tilbydes kurset. Tilmelding til SMA 
senest den 16. oktober. SMA sørger for koordineret tilmelding senest 18/10.  

e. JL oplyste om elforbrug. Der er siden 1. januar i år brugt godt 12000 KWh 
hvoraf de ca 3500 er brugt i klubhus og resterende er brugt i havn og baderum. 
Bestyrelsen vurderede, at det er et højt forbrug og at det måske kan skyldes, at 
1-2 både har været fast beboet igennem længere tid sommeren over. JL vil 
forsøge at finde tal til sammenligning fra tidligere år. En evt. prissætning for fast 
beboelse af både i havnen kan komme på tale. 
 

8. NÆSTE MØDE bliver den 12. December.  
a. Udvalgene inviteres med og bedes fremkomme med budgetforslag for 2017. 
b. SMA sørger for mad. 

 
 
 
Referent 
 
Jan Schunck   
 

 
 
 
 


